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Rapport om Barnkonventionen i nämndarbetet  

I samband med årsredovisningen för 2021 sammanställde dåvarande Socialnämnd hur den arbetade 

för att stärka barns rättigheter. Sammanställningen visade per artikel i Barnkonventionen hur 

nämnden arbetade med dessa i sitt arbete för barn och ungdomar. 

Detta var ett sätt att visa på hur arbetet med Barnkonventionen var en del av nämndens arbete och 

blev tydliggjort för dem som tog del av rapporten. Detta visar på att det går att ta fram en sådan 

redovisning. 

Kommunen har ambitionen att utgå från Barnkonventionen när det gäller barns rättigheter och därför 

är det av största vikt att detta ska vara något som hela kommunen ska vinnlägga sig om. 

Förutom att barns rättigheter blir synliga i alla kommunens verksamheter så stärker det och blir en 

kunskapsbank i alla kommunens verksamheter. 

Denna typ av rapport har inte gjorts fler gånger, inte i Socialnämnden och inte i någon annan nämnd. 

Kristdemokraterna tycker nu att det är dags för alla nämnder att rapportera, gärna i samband med 

årsredovisningen, hur man arbetar med barns rättigheter och vilken påverkan detta får barn och 

också den egna verksamheten. 

Nu är det dags för alla kontor att rapportera, gärna i samband med årsredovisningen, hur man arbetar 

med barns rättigheter och vilken påverkan detta får barn och också den egna verksamheten. 

 

Kristdemokraterna vill 

Att samtliga nämnder ger sina kontor i uppdrag att till kommande årsredovisningar (från 2025) 

rapportera hur man arbetar utifrån Barnkonventionen. 
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